
ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV 

 

- Odgovor na vprašanje svetnika Jana Zelinščka glede pločnika v Batujah 
 
Direkcija RS za ceste nam na naše pisno vprašanje še ni poslala uradnega odgovora.  Ko ga 
prejmemo, vas obvestimo. 
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Mitja Tripkoviča glede prometne zagate na Vilharjevi 
ulici in glede oddaje Energija prihodnosti  
 
Vilharjeva ulica 
Za postavitev ograje vzdolž struge Hublja v Palah (na koncu Vilharjeve ulice) in od glavnega 
mosta čez Hubelj na Goriški cesti do mostička pri otroškem vrtcu Ob Hublju, pripravljamo 
projektno dokumentacijo. Za postavitev bo potrebno pridobiti soglasje Agencije RS za okolje 
in zagotoviti sredstva v občinskem proračunu. 
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
 
Oddaja Energija prihodnosti 
Povezava do oddaje je bila vsem svetnikom posredovana na njihove elektronske pošte. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Alojza Klemenčiča glede dela občinskega 
inšpektorata, glede pretoka vode v Novo Gorico, glede objav v časopisu ajdovske 
novice in glede razpoložljivosti javnih uslužbencev v času uradnih ur 
 
Delo občinskega inšpektorata 
V okviru občinskega inšpektorata sta trenutno zaposlena 2 javna uslužbenca in sicer 
občinski redar g. Stojkovski ter inšpektor g. Lavrenčič. Predstojnik inšpektorata je tajnik 
občine. Vse te informacije ter kontaktni podatki so dostopni tudi na spletni strani pod rubrika 
Občinska uprava ter v rubriki katalog informacij javnega značaja. Poročilo o delu občinskega 
inšpektorata kot samostojno poročilo ni predvideno ampak se poročilo posredno podaja kot 
poročilo o delu uprave. 
  
Pripravil: J. Furlan 
 
Pretok vode v Novo Gorico 
Dovoljene količine odvzema pitne vode iz zajetja določa Vodno dovoljenje št. 35527-
19/2005-60 z dne 23.1.2009. Maksimalna dovoljenja količina odvzete vode znaša 160 l/s, od 
tega pripada Občini Ajdovščina skupno 114 l/s, preostalim občinam, to je Novi Gorici, 
Šempeter-Vrtojbi, Miren Kostanjevica ter Renče –Vogrsko pa skupno  največ 46 l/s. 
Kontrola dejansko odvzete vode  pa bo mogoča po dokončanju novega magistralnega 
vodovoda z namestitvijo naprave v Batujah za merjenje porabe vode. V tem trenutku ne 
razpolagamo z nobenim verodostojnim podatkom, ali je del Hubeljske vode dejansko 
porabljen tudi za vodoskrbo v sosednji državi. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
 
 



Objave v časopisu ajdovske novice 
Zakon o medijih nalaga posebne oznake pri vsebinah, ki so oglaševalskega značaja, vendar 
so neodplačne (npr.: brezplačni oglas). Iz zakona ni razvidno, da bi bilo potrebno posebej 
navajati podatek o tem, ali je oglas plačan, oziroma plačljiv, pač pa morajo biti vse 
oglaševalske vsebine jasno prepoznavne.  
V Ajdovskih novicah so bile doslej objavljene oglaševalske vsebine jasno prepoznavne, tako 
imenovanih "promocijskih člankov" pa še nismo objavljali.  
 
Pripravila: Sanda Hain 
 
Razpoložljivost javnih uslužbencev v času uradnih ur 
Popolne razpoložljivosti javnih uslužbencev v času uradnih ur zaradi narave dela mnogih od 
njih (terenski ogledi, s strani drugih organizirani sestanki, obravnave, ipd.) na žalost ni 
mogoče zagotoviti. Če bi striktno upoštevali prisotnost vseh uslužbencev ob uradnih urah, bi 
ostalo premalo časa za izpolnitev njihovih drugih obveznosti in nalog. 
Zato je v času uradnih ur za potrebe strank na oddelku praviloma prisotna vsaj ena oseba. 
Poudariti pa je potrebno tudi, da so javni uslužbenci v času uradnih ur mnogokrat zasedeni 
ravno s strankami, bodisi, da so prišle na občino v času uradnih ur, ali pa so se vnaprej 
napovedale, oz. dogovorile za sestanek.  
Sestanki občinske uprave pa so, če je le mogoče, ob neuradnih dneh. 
V bodoče bomo v okviru razpoložljivih možnosti poskušali to področje dela še izboljšati. 
 
Pripravila: Zlata Čibej 
 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Dušana Mikuža glede problematike pitne vode na 
Hrušici in Podkraju in glede požarne varnosti 
 
Ob zasnovi vodovoda po Gori je bilo predvideno, da se bo na vodovodni sistem priključilo 
celotno območje Gore, Cola, Višenj ter Podkraja. Do sedaj je bil zgrajen vodovod po Gori ter 
prenovljen vodovod  po Colu. Potekajo aktivnosti za izgradnjo vodovoda Avžlak ter Malo 
Polje v letih 2011 do 2013.  Za  nadaljevanje vodovoda proti Podkraju  pa so  za pripravo 
dokumentacije v  NRP sredstva zagotovljena v letih 2013 ter 2014. 
Investicija  izgradnje vodovoda do Podkraja bo velik projekt, samo glavna linija bo dolga več 
kot  11 km, zato bo pred pričetkom potrebno izvesti vse potrebne korake, to je priprava dobre 
projektne dokumentacije ter izdelava vseh investicijskih dokumentov. Odločitev o terminskih 
planih  ter dinamiki izvedbe pa bo sprejemal  občinski svet. 
V tem trenutku  potekajo aktivnosti za prevzem vodovoda Podkraj – Strelice, interes za 
predajo vodovoda v javni sistem pa so izrazili tudi uporabniki vodovoda Podkraj – zgornji in 
Podkraj – spodnji. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Mitja Tripkoviča glede študije zdrave biomase in 
sestave komisije  
 
V zvezi z uvajanjem možnosti koriščenja biomase, kot energenta v javnih objektih, smo 
Lokalni energetski agenciji Golea naročili izdelavo energetskega pregleda objekta Osnovne 
Šole Dobravlje. Energetski pregled bo nadgrajen s študijo prenove kotlovnice in prehoda iz 
fosilnih goriv na lesno biomaso. Ta del bo izveden v sklopu raziskovalne naloge za potrebe 
izdelave diplomskega dela študenta iz Lokavca. Planiramo, da bo naloga opravljena do 
pomladi. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 



 



 
- Odgovor na vprašanje svetnika Dušana Mikuža glede izgradenj mrliških vežic po KS 
 

PREGLED IZVEDENIH INVESTICIJ MRLIŠKE VEŽICE VKLJUČNO S ŠIRITVIJO POKOPALIŠČ 
V ZADNJIH SEDMIH LETIH  (v EUR) 

 
 PLANINA USTJE 

(vežica in 
širitev) 

STOMAŽ COL 
(vežica in 
širitev) 

OTLICA/ 
PREDMEJA 
(vežica in 
širitev) 

AJDOVŠČINA ŠMARJE 

število prebivalcev 
(vir: CRP 2010) 

            559 383 294 853 859 7644 390 

površina 
mrliške vežice 

40 m2 28,00 m2  34,45 m2  70,4 m2 50,0 m2 869,5 m2 47,5 m2 

projekti - 5.508,26 2.620,00 8.346,00 1.440,00 47.000,00 5.562,00 

vrednost GOI del 75.366,00 98.556,68 71.710,00 116.374,00 75.809,32  668.835,90 30.962,64 

SKUPAJ 
VREDNOST 
INVESTICIJE 

 
75.366,00 

 
104.064,94 

 
74.330,00 

 
124.720,00 

 
77.249,32 

 
715.835,90 

 
36.524,64 

proračun 51.044,00 22.826,82 37.974,00 29.200,00 3.796,64 525.835,90 9.161,64 

proračun/inv.sredstva 
za KS  

24.322,00 25.398,40 36.356,00 - 41.054,13 - 27.363,00 

SKUPAJ 
PRORAČUN 

75.366,00 48.225,22 74.330,00 29.200,00 44.850,77 525.835,90 36.524,64 

sredstva proračuna 
OA/št.prebiv. 

134,82 125,91 
 

252,82 34,23 52,21 68,79 93,65 

drugi viri -  50.075,12  - - - KSD  
190.000,00 

- 

sredstva KS 
(samoprispevek) 

- 5.764,60 
 

- 95.520,00 32.398,55 - - 

sredstva 
KS/št.prebiv. 

- 15,05 - 111,98 37,72 - - 



V proračunu za leto 2011 so za izgradnjo nove mrliške vežice v Podkraju zagotovljena naslednja 
sredstva: 
1) V proračunu občine Ajdovščina so na postavki 16041 pokopališče Podkraj prenesena sredstva 
KS v višini 100.000 EUR iz naslova vračanj v telekomunikacijsko omrežje. 
2) V finančnem načrtu krajevne skupnosti za leto 2011 so zagotovljena sredstva na proračunski 
postavki 13066 – 420500 za inv. vzdrževanje in izboljšave javnih poti v višini 69.754,90 EUR 
(22.331,00 sredstva občinskega proračuna za investicijske transfere KS + sredstva KS  
47.423,90 EUR iz naslova vračila vlaganj v telekomunikacijsko omrežje).  
 
Iz navedenega sledi, da bo potrebno pri rebalansu proračuna 2012 proračunske postavke uskladiti. 
Investicijo bo vodila Občina Ajdovščina, zato se bo investicija v celoti izkazovala v proračunu občine 
in ne na dveh mestih, kot je trenutno sedaj. 
Ocenjena vrednost izgradnje nove mrliške vežice znaša po projektantski oceni 125.000 EUR, ocena 
vrednosti širitve pokopališča z zunanjo ureditvijo, ki obsega izgradnjo novih podpornih zidov, 
ureditev dodatnih grobnih polj, tlakovanje površin na pokopališču znaša 81.000 EUR. Poleg tega pa 
ima krajevna skupnosti v planu izgraditi dodatna parkirna mesta nasproti pokopališča, pločnik do 
konca zidu pokopališča, prestavitev transformatorske postaje, kar znaša še dodatnih 30.000 EUR. 
Za realizacijo celotne investicije trenutno po naših ocenah primanjkuje okrog 50.000 EUR.  
 
Pripravili: Mojca Božič, Alenka Čadež Kobol 
 


